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Přítomni: viz listina přítomných 
 
Program schůze: 
1. Schválení programu  

a zařazení bodu vystoupení hostů, kteří přijali pozvání a schůze se zúčastnili s následnou diskuzí: 
zástupci zřizovatele I. Šestáková, R. Petráň a zástupci školy E. Kulichová, J. Rambousková 

2. Přehled aktuálních projektů Spolku.  
3. Čerpání rozpočtu do konce roku 2022. 
4. Schválení výše členských příspěvků do fondu SRPŠ pro školní rok 2022/23. 
5. Zpráva Stravovací komise.  
6. Vyhlášení voleb do Výkonného výboru, Kontrolní komise a Stravovací komise. 
7. Diskuze / Různé. 
8. Závěr. 
 

 
1. Zahájení a schválení programu 
 
Schůzi předsedala Vladimíra Kolaříková. V souladu se stanovami a pozvánkou byla vzhledem k 
nedostatečnému počtu přítomných členů svolána náhradní veřejná schůze.  
Kromě veřejnosti bylo přítomno 10 členů.  V průběhu schůze přišel 1 člen a zároveň 1 člen odešel.  
Počet hlasů u jednotlivých hlasování tak vždy odpovídá celkovému počtu členů přítomných v daném 
okamžiku.  
 
Předsedající seznámila přítomné s programem schůze, program byl schválen.  
Schvalování: pro 9 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 

Vystoupení hostů 
 

Přítomni byli zástupci zřizovatele I. Šestáková, R. Petráň a zástupci školy E. Kulichová, J. Rambousková. 

Místostarostka Ivana Šestáková seznámila přítomné s jarním konkurzním řízením na ředitele školy, které 
skončilo patem a s vypsáním nového, které proběhlo na přelomu září a října. Konkurzu se zúčastnili tři 
kandidáti, kteří se prezentovali 12. 10. 2022. Konkurzní komise se hlasováním shodla na vítězi, a to paní 
Evě Kulichové, a doporučila ji Radě MČ Kbely. Ta doporučení akceptovala a následující den, tj. 13. 10. 2022 
jmenovala Evu Kulichovou do funkce nové ředitelky školy. 

Místostarosta Radek Petráň doplnil slova paní Šestákové k výběrovému řízení, kde dodal, že předsedkyně 
Spolku Vlaďka Kolaříková za SRPŠ byla přítomna u výběrového řízení s poradním hlasem. 

Paní ředitelka Eva Kulichová se osobně přítomným představila a krátce rekapitulovala svoji vizi a změny 
uspořádání školy, které prezentovala při výběrovém řízení. Zároveň nastínila důležité body, jak si 
představuje spolupráci školy s rodiči. 

Paní Rambousková se představila přítomným a doplnila, že zůstává ve vedení školy jako zástupkyně pro 
1.-3. třídy. 

Následovaly dotazy rodičů a diskuze, v rámci které vznikl nápad připravit Rodičovskou kavárnu na téma 
obsahující představení nového vedení školy, nových vizí a směřování školy. 

 

ze dne 13.10.2022 

ZÁPIS Z VEŘEJNÉ SCHŮZE 
Spolku rodičů a přátel školy 

Praha – Kbely, z.s. 
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2. Přehled aktuálních projektů Spolku 
 

Předsedkyně Vlaďka Kolaříková připomněla přítomným, jaké aktivity Spolek zvládl pro naše děti během 
roku 2021/2022 připravit a realizovat, a na které se ještě chystá. Rovněž je seznámila s probíhající 
administrativou pro program Začít spolu a párové výuky. 

3. Čerpání rozpočtu na rok 2022 
 

Místopředsedkyně Spolku Martina Šátková přestavila počáteční zůstatky k 1.1.2022 a konečné zůstatky 
k 12.10.2022 u obou účtů – Spolku a párové výuky. 
Vlaďka Kolaříková seznámila přítomné, jak běží jednotlivé projekty tohoto roku. Většina z nich čerpá a 
dočerpá daný rozpočet, který je k dispozici do konce roku 2022. V tomto ohledu Spolek spolupracuje 
s kanceláří školy. Zmínila i Rodičovské kavárny, které se uskutečnily bez nutnosti čerpat finance, a to už 
dvakrát.  

V souvislosti s rozpočtem na propagaci Spolku přítomní viděli reklamní plakát s logem a dozvěděli se 
webovou adresu Spolku: srpskbely.wixsite.com/SRPS, která slouží jako náhledová, aby se členové mohli 
zapojit do jejího zdokonalení a následné finalizaci. Pracovní verze zatím není přizpůsobená chytrým 
telefonům.   

 

4. Schválení výše členských příspěvků do fondu SRPŠ pro školní rok 2022/23. 

Byly předloženy 2 návrhy na výši příspěvků/darů. 

Návrh č. 1 - výše darů/příspěvků 500 Kč za 1. dítě, 250 Kč za 2. dítě a 0 Kč za 3. dítě. 
Schvalování: pro 8 přítomných, proti 1, zdrželo se 0 
 
Návrh č. 2 - výše darů/příspěvků 200 Kč za 1. dítě, 100 Kč za 2. dítě a 0 Kč za 3. dítě. 
Schvalování: pro 1 přítomný, proti 6, zdrželi se 2 
 
Schválen návrh č. 1 - výše darů/příspěvků 500 Kč za 1. dítě, 250 Kč za 2. dítě a 0 Kč za 3. dítě. 

SRPŠ zašle do týdne přes třídní důvěrníky do tříd výzvu k zaplacení příspěvku. Splatnost příspěvku/daru 
bude do 30.11.2022. 

 
5. Zpráva Stravovací komise 

 
Za Stravovací komisi (SK) byli přítomní dva členové - Pavlína Wágnerová a Tomáš Haniak. Paní 
Wagnerová přednesla zprávu z nedávného setkání TD, které bylo věnováno právě školní jídelně, 
představení nové vedoucí jídelny Petry Muselové, a s tím souvisejícími změnami týkající se např. zkrácení 
čekání dětí na oběd, omezení přebytků atd.  

Oba členové SK potvrdili navázanou spolupráci s paní Muselovou a dohodnutou schůzku celé komise ještě 
v průběhu října.  

 
6. Vyhlášení voleb do Výkonného výboru, Kontrolní komise a Stravovací komise.  

 
Na základě stanov Spolku proběhne do konce roku 2022 volba členů do Výkonného výboru (3 členi), 
Kontrolní komise (3 členi) a Stravovací komise (3 členi). V této souvislosti V. Kolaříková stručně shrnula 
činnost jednotlivých volených pozic. Podmínkou kandidatury je členství v SRPŠ. Přihlášku najdou zájemci 
na webu Spolku, viz výše, nebo si o ni zažádají přes e-mail srps.kbely@seznam.cz.  
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Volby se uskuteční na další členské schůzi. Termín schůze a vyhlášení voleb, včetně kandidátního 
formuláře a volebního řádu, Výkonný výbor zveřejní v řádném termínu dle Stanov.  

7. Diskuze / Různé 
 

V rámci diskuze zazněla prosba na opakování některých témat Rodičovských kaváren, jako např. Jak 
připravit děti na trh práce nebo Jak poznat, která střední škola je dobrá. Zazněly i nové nápady pro témata 
Kaváren a zájem o obnovení projektu Profesím pod pokličku. 
 
V rámci další diskuze se probíralo směřování Spolku a případná úprava jeho fungování. Toto téma bude, 
mimo jiné  předmětem jednání nadcházející setkání. 
 
 
8. Závěr 

 
V Praze dne 15.10. 2022 
Zápis vyhotovil/a: Martina Šátková / Vladimíra Kolaříková 
Zápis schválil/a: Vladimíra Kolaříková / Martina Šátková / Vojtěch Felt Klobása    


